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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäles i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare  

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Mötesanteckningar 14 februari 2022, kl 13.00-14.00 
 

Närvarande  
Erik Hamrin  vice ordförande i kommunstyrelsen 
Bo Kihlström  opposition, (S), deltog på distans 
 
Ordinarie ledamöter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala, deltog på distans 
Jan Albinsson  Sala PRO, deltog på distans 
Margret Kihlström  SKPF, deltog på distans 
Gerd Långhede  Ranstaortens PRO 
Marianne Törnblom  Västerfärnebo PRO, deltog på distans 
 
Ersättare 
Roger Borlund  Ranstaortens PRO 
Britt-Marie Ligne Carlsson SPF Seniorerna Sala, deltog på distans 
 
 

1. Föregående mötesanteckning 

Föregående mötesanteckningar gicks igenom. Per Byström, SPF Senio-
rerna, efterfrågar punkten om boendeformerna, där det i senaste mö-
tesanteckningarna framgick att en föredragning skulle ha ägt rum som 
idag. Denna föredragning kommer förhoppningsvis nu att kunna ge-
nomföras på majmötet. 
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2. Information från organisationerna och KS/KF 

Sala PRO informerar att verksamheterna i princip är i full gång, det är 
bara bridgen som avvaktar lite, där sitter man så nära inpå varandra.  

Västerfärnebo PRO informerar att de har öppnat upp lite försiktigt. 
Boule har pågått under hela perioden då den genomförs utomhus och 
möjlighet till distans fins. Mötesverksamheten är inplanerad att 
komma igång i mars igen. 

SPF Seniorerna Sala informerar om att i stort sett alla grupper är igång 
med verksamheter, med undantag av bridge som ligger lite lågt. Även 
vattengymnastiken har haft lite problem att komma igång men det be-
ror mer på avsaknad av bassängtider. 

SKPF informerar att verksamheten är på gång igen så smått. Planering 
inför årsmöte är det som ligger närmast i tid. 

Ranstaortens PRO informerar att vattengympan är igång med tre 
grupper. När det gäller övrig verksamhet är det mesta också igång. 
Påskfest är under planering. 

Erik Hamrin informerar från kommunfullmäktige och kommunstyrel-
sen att det är beslutat om cykelväg mellan Sala och Ransta, och att 
denna väg också kommer att få belysning. 
 
Torghandeln kommer även under 2022 att vara avgiftsfri. 
 

När det gäller arbetet med Evelundsrondellen så är den sista marken 
inköpt så att planering för området kring rondellen kan börja ta form. 
 

Sala PRO undrar hur det är med omvårdnadstaxan för 2022 om den är 
förändrad. Broschyr med aktuella avgifter bifogas mötesanteckning-
arna. 
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3. Övriga frågor 

 Avslag på ansökningar till Säbo 
Tidningen Aftonbladet har nyligen uppmärksammat den stora skillna-
den i andelen avslag på ansökningar till Säbo mellan landets kommu-
ner. Procenttalet avslag varierade från 0 % till 28% vid enkät till alla 
290 kommuner. Genomsnittet i landet låg på 7 %. En av de kommuner 
som inte svarat var Sala. Frågan är då hur situationen är i Sala?? 
Sipan Mehho svarar: 
2022: 1 avslag säbo 
2021: 6 avslag säbo, 1 avslag Freden (psykiatri boende) 
Komplettering gällande hur stor andel av den totala andelen ärenden 
detta motsvarar har efterfrågats från verksamheten och kommer att 
skickas till rådets medlemmar så snart det kommer in. 
 
 

 Regionrepresentanter 
Sala kommun har fått förfrågan om att utse två personer från sitt KPR 
för att delta i någon eller några träffar per år med en länsövergri-
pande referensgrupp av äldre för att framför synpunkter och tankar i 
arbetet med övergång till konceptet Nära Vård. Dessa representanter 
skulle också ha till uppgift att vara språkrör för sin egen kommuns 
medlemsföreningar i KPR.  och gärna som representerar olika före-
ningar.  
Pensionärsrådet beslutar att utse Jan Albinsson (Sala PRO), Britt-Ma-
rie Ligne Carlsson (SPF Seniorerna Sala) och Margret Kihlström 
(SKPF) till rådets representanter. 
 

 Anslagstavlor vid sopstationer 
Ranstaortens PRO lägger fram förslaget att Sala kommun sätter upp 
anslagstavlor vid sopstationerna då det är lite av en samlingsplats. 
Kontakt tas med Kent Karlsson på gata-park, VAFAB och Christofer 
Berg på kommunikationsenheten om vilka möjligheter som finns. 
 

 400 års jubiléet 
Erik Hamrin ställer frågan om rådet har intresse att få en dragning av 
Elvira Matz som är projektledare för Salas 400-års jubileum. 
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Rådet föredrar att Elvira istället kommer ut och träffar pensionärsför-
eningarna, Elvira har möjlighet att komma ut på besök till förening-
arna i samband med någon större form av möte. Elvira kontaktas med 
fördel via mejl, elvira.matz@sala.se eller telefon 0224-74 76 06.  
 

4. Nästa möte 

Återstående mötesdagar 2022: 
16 maj 13.00, 26 sep 13.00, 12 dec 13.00. 
 

5. Förslag på ärenden till kommande möten 

Information om hemtjänst och de olika boendeformerna, förslag att 
denna punkt tas upp på kommande möte i maj. 

Regional samverkansgrupp för äldre 

 

Möte för förgruppen är planerad till den 2 maj 13.00 på Kaplanen 

 

Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 

mailto:elvira.matz@sala.se

